
Zápis 
ze 7. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 16. února 2012 
 
 

Přítomno: 7 zastupitelů, 11 občanů. 
 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: B. Tomeš, S. Tahalová, ověřovatelé 

zápisu: P. Crhová, J. Kyselo. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání – úkol 1 a 2 splněn, úkol 3 – termín 
prodloužen na 31.3.2012. 
 

4. Byl projednán rozpočet obce na rok 2012 – v příslušném termínu byl vyvěšen na 
úřední desce Obecního úřadu. K rozpočtu bylo několik dotazů z řad občanů (J. 
Švůger) – dotazy na jednotlivé položky byly zodpovězeny na místě B. Tomšem, D. 
Hercíkovou, S. Tahalovou, I.Tomšovou. Nezodpovězeny zůstaly tyto dotazy: 
Ve které položce jsou uvedeny mzdy zaměstnanců OÚ? 
Co obsahuje položka č. 5021 ve skupině 6 ve výši 60 000 Kč? 
Na tyto dotazy bude odpověď zaslána J. Švůgerovi. 
Rozpočet byl schválen většinou zastupitelů. Hlasování: pro 5, proti 2 (J. Kyselo, P. 
Crhová). 
 

5. Byla projednána a schválena Smlouva o dopravní obslužnosti obce – ve stejné výši 
jako v loňském roce – 90,- Kč na 1 občana. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

6. Byl projednán a schválen odprodej pozemku u býv.domu p. Luňáka čp. 26 (v současné 
době J. Preisler). Část pozemku směrem k návsi je obce, ale je zaploceno. Veškeré 
náležitosti již proběhly. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

7. Různé: 
- Dotace na mostek u hřiště byla schválena, obdrželi jsme max. možnou částku, tj. 

500 000 Kč, bylo vyhlášeno výběrové řízení na zhotovitele. 
 
- Nejbližší úkoly (akce) – opravy cest, parkoviště u hřbitova, světla na „zástružku“ – 

příprava VŘ na tyto akce. 
 
- Dotaz J. Švůger: Zda byla zjišťována možnost získání dotace na parkoviště u hřbitova 

přes sdružení MAS Brána do českého ráje? Starostka D. Hercíková odpověděla, že 
ano, zjišťovali jsme tuto možnost a přes naši poradkyni v této oblasti p. Soldátovou 
jsme obdrželi informaci, že na takovou akci není možné o dotaci požádat. J. Švůger 
sděluje, že on obdržel ze sdružení MAS informaci opačnou, tj., že byla možnost na 
tuto akci požádat o dotaci. J. Švůger chce, aby obec jmenovala konkrétní osobu, která 
bude o případné další spolupráci jednat přímo se sdružením MAS, ne přes pí. 
Soldátovou. 

 
- Informace o záměru obecního zastupitelstva nechat zpracovat vzhledem k výhledu do 

budoucnosti aktuální studii na řešení kanalizace v obci, částka 15000 Kč je v rozpočtu 
obce. Původní studie je z roku 2001, tudíž je zastaralá. K tomuto tématu se 
rozproudila živá diskuse. 

 
 
 



8. Diskuse: 
- Diskuse ohledně řešení kanalizace v obci (M. Crha, Z. Kořínek, V. Crhová), povolení 

k septikům končí vesměs v letech 2012, 2013…a bude nutnost zřídit si vlastní 
čističku, popř. speciální filtr. Dle názoru občanů je zbytečné nechat zpracovávat studii, 
když do té doby, než by byla kanalizace realizována, budou mít téměř všechny domy 
vlastní čističku, popř. filtr a tudíž nebudou mít zájem o připojení ke kanalizaci. Padl 
návrh na jednání s příslušným odborem v Semilech s tím, zda by bylo možné 
prodloužit platnost povolení, popř. studii nechat zpracovat tak, aby v případě její 
realizace bylo možné využít místní potok, do kterého by byla vypouštěna odpadní 
voda, vyčištěná přes filtry, které si majitelé domů budou muset zřídit. 

 
- Dotaz (P. Crhová): Jak jsou daleko jednání ohledně Územního plánu? Jednání 

s dotčenými orgány proběhla, zbývá dořešit poslední rozpory. Následně předá okres 
kompletní připomínky architektovi k zapracování do územního plánu. Občané budou 
včas informováni o svolání veřejného projednání (minimálně 30 dní předem bude 
oznámeno vyhláškou). 

 
- Dotaz (J. Švůger): Proč nebyl vyhrnut sníh 15.2.2012 v 6,00 hodin ráno? Kdo má DPP 

na vyhrnování sněhu a finanční částka? D. Hercíková vysvětluje situaci. Protože se na 
výzvu OÚ nepřihlásil nikdo z občanů obce, vyhrnují sníh pracovníci ZEOS Lomnice 
nad Pop. – L. Morávek a L. Voháňko (v záloze je p. Myška z Kyjů). L. Morávek 
vysvětluje, že ráno nejdříve musí na pracoviště a teprve následně může přijet 
vyhrnovat sníh. Na dotaz ohledně DPP na vyhrnování sněhu zodpověděla D. 
Hercíková, že v případě L. Morávka je účtována obci hodinová mzda + zdr. a soc. 
pojištění a v případě L. Voháňky je účtována hodinová sazba práce traktoru včetně 
řidiče. 

 
- Dotaz (J. Švůger): Jak a kdo využívá výčep v KD v pracovní dny a kdo platí nájem za 

jeho využívání? Odpověď (J.Hercíková, I. Tomšová): Sál KD včetně výčepu využívají 
členové TJ Sokol, případně oddílu stolního tenisu. Tréninky oddílu stolního tenisu 
jsou v úterý a v pátek, v úterý také probíhá cvičení žen v posilovně a v pátek cvičení 
rodičů s dětmi na sále KD, zápasy dle rozpisu – viz vývěska TJ Sokol a dále na 
veškeré kulturní a společenské akce, pořádané touto organizací. Nájem za využívání 
KD platí TJ Sokol pravidelně jednou ročně. 

 
- Dotaz (Z. Kořínek): Jak bude řešeno pálení odpadu (listí, čerstvé větve…) v zahradách u 

domů v obci?(již bylo zmíněno na minulém veřejném jednání zastupitelstva) P. 
Crhová informovala, že má připraveny návrhy vyhlášek, které získala z jiných obcí. 
Na základě toho připraví návrh vyhlášky pro naši obec, která bude následně 
projednána obecním zastupitelstvem. 

 
 
 
 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


